
Klimaforsker sviktet mht. ekstremværet Hans.

Hvorfor ble ikke ekstremværet Hans forutsagt av klimaforsker Bjørn Samset for
flere år siden? Han mener jo å vite at det blir verre og som forsker har han vel 
grunnlaget til å kunne si når og hvor mye verre.

Hadde han kommet frem med mer kvalifisert informasjon tidlig så kunne mye 
vært gjort for å forberede seg for det som skulle komme! Da kunne mangt vært 
gjort for å unngå de verste konsekvensene. 

Når kommer neste tilsvarende ekstremvær til Norge, Samset?


